

## 消防安全規定

1. 場內不得有暴露火焰
2. 不得裝設易燃飾物：所有用作牆面裝飾、假天花板或間隔的可燃物料，須符合英國標準476：第7部表面火焰蔓延率第1級或第2級的規定，或符合消防處處長接受的另一標準，或使用消防處處長接受的防火漆／溶液加以處理以達到任何該等標準。塗抹防火漆／溶液的工作，須由註冊二級消防裝置承辦商進行，完工後須向消防處遞交一份證書（消防表格251），證明符合規定。
3. 所有布簾及窗簾（如有安裝的話）須以耐火物料製造，並在按照英國標準BS EN ISO 15025: 2002進行測試時符合BS 5867：第2部(類別B的表現規定)，或符合消防處處長要求的任何其他標準。或使用消防處處長接受的防火溶液加以處理以達到任何該等標準。以防火溶液處理布料的工作，須由註冊二級消防裝置承辦商進行，完工後須向消防處遞交一份證書（消防表格251），證明符合規定。
4. 不可售賣/擺放氫氣球

## Fire Safety Regulation

1. No naked flame is allowed on the premises.
2. No decoration of a readily combustible nature shall be permitted. All combustible materials used for wall furnishings, false ceilings or partitions shall conform to British Standard 476: Part 7 Class 1 or 2 Rate of Surface Spread of Flame or to any standard acceptable to the Director of Fire Services, or shall be brought up to any of those standards by treating with a fire retardant paint or solution acceptable to Director of Fire Services. In the latter case, the work shall be carried out by a Class 2 Registered Fire Service Installation Contractor and a certificate (FS251) to this effect from the Contractor shall be forwarded to this Department as documentary proof of compliance.
3. All draperies and curtains, if installed, shall be made of fire resistant material and conform to British Standard BS 5867: Part 2 (Type B performance requirements) when tested in accordance with BS EN ISO 15025:2002 or to any other standard acceptable to the Director of Fire Services, or shall be brought up to any of those standards by treating with a fire retardant solution acceptable to Director of Fire Services. In the latter case, the work shall be carried out by a Class 2 Registered Fire Service Installation Contractor and a certificate (FS251) to this effect from the Contractor shall be forwarded to this Department as documentary proof of compliance.
4. No selling / displaying of hydrogen filled balloon shall be permitted.